
 
 

 

Skrivelse om Cykelväg i Alvik  
 

Under den senaste tiden har vi blivit uppvaktade av de boende på Runda vägen i Alvik, en 

gata där staden just nu planerar för att anlägga en cykelbana. De boende har i kontakt med 

trafikkontoret och politiska företrädare betonat det olämpliga i att göra cykelbana på den 

aktuella vägen då sikten är begränsad och gatan är väldigt smal. Framför allt är det en 

säkerhetsfråga och kollisioner mellan cyklister och bilar förekommer redan idag. De boende 

är oroade över att ingen ordentlig risk- och konsekvensanalys har föregått beslutet att anlägga 

en cykelväg läng med Runda vägen.   

 

Med anledning av detta har vi besökt de boende på plats på Runda vägen. Vi kan inte annat än 

att hålla med om att den aktuella vägen inte är optimal för att anlägga en cykelbana, framför 

allt eftersom vi har svårt att se hur detta ska kunna genomföras och samtidigt garantera alla 

trafikanter en god trafiksäkerhet. Det finns redan idag en cykelväg på sträckningen Allévägen- 

Törnrosvägen-Terrassvägen. Den dragningen är på många sätt bättre än den via Runda vägen 

då vägen är bredare och därmed kan vi tillgodose en bättre trafiksäkerhet för alla. Den 

sträckningen är dock inte uppmärkt som cykelbana vilket gör att många inte har kännedom 

om den.  

 

Med anledning av ovan önskar vi svar på följande frågor:  

 

 

1. Avser trafikkontoret fortfarande att anlägga en cykelväg längs med Runda vägen?  

2. I så, vilka analyser har föregått beslutet? 

3. Vad finns det för möjligheter att, istället för att lägga en cykelväg längs med Runda 

vägen, markera den befintliga cykelvägen längs med Allévägen- Törnrosvägen-

Terrassvägen? 
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